
Če bi bil župan
Ob tednu otroka so se na osnovni soli Milana ŠuStar&iča zbrall predstavniki

vseh bezigrajaklh pionirskih odredov na pogovoru s predsednikom bežigraj-
ske obfirnske skupSčine. Vladom Beznikom. in z nekaterimi ostalimi predstav-
nikl občmskega družbenopolitifirtega življenja. Učenci so dokazali. da se
pošteno zanimajo za žtvljenfe v občini, in da so z vsem. kar se dogaja v
njihovem okofju, tako na \ekotem. da bi nesli v koS marsikoga izmed starSev.

Piomrji so o svojem delu, teiavah in načrtih spregovoriti tudi za časopis.
TINA ANDLOVIC, 6. razred osnovne Sole Dr. Vita Kraigherja: -DanaSnji

sestanek mi je bil zelo vžefi. ker smo pionirji lahko spregovorili kot obfiani
Bežigrada. Mene na prlmer zelo moti, da naSa Sofa tako razpada in da ni
denarja za njeno obnovitev Vsako leto ostane en razred brez učilnice, v
razredih pa nas je od 30 do 35 učencev. čeprav so te Stevilke same dovolj
zgovorne, sem morala nanje opocorili tudi na današnjem pogovoru V pionir-
skem odredu opravljam dolžnosl kronistke in piSem zapisnike. zato se s
tovrstnimi težavami večkrat srečujem. čeprav sem v prosiem času precej
zasedena, saj oblskujem glasbeno žoto, balet, zanimala pa me tudi (otograli-
ranje in astronomija, tudi sama najbolj vem, da nam otrokom manjka predv-
sflm igriSČ. trave in Čistega iraka -

OORAZD ČERNE, 5. razred OŠ Miiana Susteršiča: -Mene pa najbolj rnoti.
da so naše reke lako onesnaiene, še posebej Ljubtjanica in Sava. To je
sramota 2a Ljubl|ano in vso Slovenljo. Ce bi bil jaz župan, bi takoj sklical
sestanek vseh Ijudl, k! živijo ob teh rekah. Na sestanku bi sprejeli program,
potem pa takoj začeli fiistiti obrežja voda. Takoj bi prepovedal tudi iztekanje
fekalij In osiale umazanije v vodo. Ko bom velik. bom ali inženir strojništva ali
elektrolehmke ali pilot. -

MARJETA THONTEU, 7. razred OŠ Franca Ravbarja-Viteza, Dol pri Ljub-
Ijani: »Kol predsednrca pionlrskega odreda na soii se največ ukvarjam z
naftlmi pionirskimi problemi. Na letoSnji pionirski konferenci smo sklenili, da
bomo v lem Solskem letu posvetili največ pripravam za sprejem v mladinsko
Jn piomrsko organizacijo. Danainji pogovor mi je nudil veliko koristnifi napot-
kov za delo vnaprej, saj sem slišala, s Čim se ukvarjajo mladi po drugih šolah.
Najbolj me ja žanimalo, kako doživlja sestanke predsednik skupftfiine občine
Sama sem namrei precej žlvfina. kadar moram vodilf sestanek, in si zelo
oddahnem. ko ga je konec.-

VESNA VUKOVIČ in MATEJ KURENT, 7, razred OŠ Maksa PečarjaČrnuče:
•Naju pa najbol| zamma. kako bo Bezigrad spremenil turistično nezo « nagelj.
in kaj lahko piomrji slorimo, da bi se to čimprej zgodilo. Za Bezigradom bi
morati imeti vefi sportnih igriSČ in kulturnih dvoran. Če bi želeli. da bi se tudi
v Ljubljam ustavljali turisti, bi morali imeti vefi hotelov in prodajaln z značil-
nfmi slovenskiml in ijubljanskimi ali celo bežigrajskiml spominki, Tudi Ijudje
bi bili lahko do turistov bolj prijazni- Turislu bi pokazala Tivoli, Vatvazorjev
spomenlk. Cankarjev dom in grad. Za Bezigradom pa mu ne bi Imela kaj
pokazati.- V.P.


